
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 14/2015 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 342/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Αποδοχή αιτήματος ομάδας πολιτών για την 

ασφαλτόστρωση της οδού Θ.Παπαζώτου. 

 
Σήμερα 10 Ιουνίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 

Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5/6/2015 γραπτή πρόσκληση 

του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 

Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 

συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α.Λαζαρίδης, 2) Θ.Αγγελίνας, 3) Χ.Κούτρας, 4) Τ.Χατζηαθανασίου, 5) Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 

7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 

13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 

18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. Γαϊτάνου, 22) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 

23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27) Μ. Σουμελίδης, 28)Ζ.Πατσίκας, 

29) Α. Καγκελίδης, 30)Γ.Γουλτίδης, 31)Η.Τσιφλίδης, 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 

35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες 
Ι.Χειμώνας, Ν. Τσιαμήτρος, Ι.Παπαγιάννης, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Γ.Λιλιόπουλος, Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 

Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ. Ε.Ιακωβίδου. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 338/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παπαδίνα, Η.Τσιφλίδης, Ι.Κυρατλίδης, Α.Λαζαρίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Α.Αποστολόπουλος. 

3)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 339/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Α.Λαζαρίδης, Ν.Μωυσιάδης, Α.Αποστολόπουλος. 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 341/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ν.Μπέκης, Ζ.Πατσίκας, Γ.Σοφιανίδης και 
προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 342/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Ζ.Πατσίκας, Π.Παπαδίνα 

6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 343/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Σοφιανίδης, Η.Τσιφλίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Σοφιανίδης, Χ.Γαϊτάνου και προσήλθε ο 

κ.Τ.Χατζηαθανασίου 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 345/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Σοφιανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 346/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης και προσήλθε η 

κ.Χ.Γαϊτάνου 

10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 347/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μπέκης και προσήλθε ο 

κ.Α.Καγκελίδης 

11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 349/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Γ.Κάκαρης, Μ.Σουμελίδης, Ι.Κυρατλίδης και 

προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Γ.Μελιόπουλος, Λ.Ακριβόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 350/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μπέκης, Χ.Κούτρας, 

Η.Τσιφλίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 

13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ.Γαϊτάνου, Χ.Κούτρας, Γ.Γουλτίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 352/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Ζ.Πατσίκας και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, 

Π.Παπαδίνα. 

15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 353/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Λ.Ακριβόπουλος και προσήλθε η 
κ.Π.Παπαδίνα. 

16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 358/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος. 

17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 362/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 368/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 

19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 369/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 

 

 

 

 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 21-5-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 

Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Κατόπιν της υπ’ αριθμ 19337/19.05.15 αίτησης 25 πολιτών του Δήμου Βέροιας, με την 

οποία ζητείται η ασφαλτόστρωση ενός τμήματος της οδού Θανάση Παπαζώτου στη περιοχή 

Γιοτζαλίκια ,παρακαλούμε να τεθεί προς συζήτηση το θέμα, σύμφωνα με το άρθρο 5 παράγραφος 

6 του Κανονισμού Λειτουργίας Δ.Σ του Δήμου Βέροιας το οποίο αναφέρει:  «6. Το Δημοτικό 

Συμβούλιο συζητά υποχρεωτικά προτάσεις που κατατίθενται σ’ αυτό από τουλάχιστον είκοσι πέντε 

(25) άτομα για την επίλυση ζητημάτων αρμοδιότητας του Δημοτικού Συμβουλίου. Ο Δήμαρχος 

ενημερώνει τους ενδιαφερόμενους για τη σχετική απόφαση που ελήφθη.» 

Σας ενημερώνουμε ότι στο Τεχνικό Πρόγραμμα 2015 δεν υπάρχει εγγεγραμμένο έργο που 

να αφορά την ασφαλτόστρωση της ανωτέρω οδού παρά μόνο η «Κατασκευή πεζοδρομίου και 

διαπλάτυνση-ασφαλτόστρωση οδού Ρωμανίας και κάθετων οδών περιοχής Γιοτζαλίκια» 

προϋπολογισμού 430.000,00 με Φ.Π.Α 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Γαλιάτσος (εκπρόσωπος πολιτών): Εκπροσωπώ άλλους συμπολίτες από την περιοχή 

Γιοτζαλίκια. Θα είμαι σύντομος γιατί για τα αυτονόητα δε χρειάζεται να επιχειρηματολογήσω, 

αυτονόητο είναι κανείς να έχει πρόσβαση στην κατοικία του χωρίς να βουλιάζει το χειμώνα στις 

λάσπες και το καλοκαίρι να πνίγεται στη σκόνη.  

Το αίτημά μας αφορά ένα δρόμο που συνδέει την οδό Ρωμανίας με την οδό Ομήρου, 

στους πρόποδες του λόφου Βικέλα. Ένα κομμάτι αυτού του δρόμου πέρυσι ασφαλτοστρώθηκε, 

μένει ένα κομμάτι περίπου 80-100μ. το οποίο δεν ξέρω για ποιους λόγους έχει μείνει 

χωματόδρομος με τα γνωστά προβλήματα. Ο δρόμος αυτός είναι πολυσύχναστος, όπως λέμε στην 

αίτησή μας, γιατί εξυπηρετεί 5-6 παρακείμενες κατοικίες. Εξυπηρετεί τις κατοικίες της οδού 

Ομήρου που λόγω μονοδρόμησης τον χρησιμοποιούν για να κατεβούν στην Βέροια και 

εξυπηρετεί πάρα πολλούς με αγροκτήματα και πολλούς διερχόμενους.  

Από τη λειτουργία του νέου σχολείου είμαι βέβαιος ότι θα τον χρησιμοποιούν και πολλοί 

άλλοι συμπολίτες μας. Γι’ αυτό πιστεύω ότι αυτό το κομμάτι να προγραμματιστεί για να στρωθεί 

επειδή εξυπηρετεί πραγματικά αρκετό κόσμο.. 

Μελιόπουλος: κ.Γαλιάτσο προφανώς το κομμάτι που αναφέρεστε, η οδός αυτή ανήκει στο 

σχέδιο πόλης, έτσι δεν είναι; Προφανώς έχουν πληρώσει όλες οι ιδιοκτησίες εισφορά σε γη και σε 

χρήμα με σκοπό να γίνουν τα απαραίτητα έργα υποδομής. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις: κ.Μελιόπουλε. 

Μελιόπουλος: Θα κάνω μια τοποθέτηση και προφανώς θα πω και το αυτονόητο: Φάνηκε 

από την ερώτηση ότι όπως και όλοι οι ιδιοκτήτες έχουν πληρώσει εισφορά σε γη ή σε χρήμα, θα 

έπρεπε ήδη η διοίκηση του δήμου εδώ και πολλά χρόνια να ασφαλτοστρώσει και αυτό το 

κομμάτι, το οποίο αναφέρονται οι δημότες μέσω του εκπροσώπου τους εδώ στο Δ.Σ. Θα πρέπει 

ειδικά όχι να πούμε και σ’ αυτή την περίπτωση, ότι αν θα βρούμε τα λεφτά να ασφαλτοστρωθεί 

αυτός ο δρόμος.  

Εδώ να πάρει θέση ο Δήμαρχος και ο Αντιδήμαρχος και όλο το Δ.Σ. πότε θα ξεκινήσει το 

έργο και πότε θα ολοκληρωθεί. Νομίζω οι κουβέντες που είπε εδώ ο εκπρόσωπος τα λέει όλα και 

σε αυτή την κατεύθυνση πρέπει να κινηθούμε. 

Λαζαρίδης: Να πω ότι κάθε χρόνο διατίθεται ένα ποσό για να γίνει ένας ή δύο δρόμοι στην 

περιοχή Γιοτζαλίκια, πέρυσι κάναμε κάποιον, φέτος κάνουμε αυτούς που είναι και πάρα πολλοί, 

του χρόνου θα κάνουμε άλλους. Κατά πάσα πιθανότητα είναι κάτι που τον επόμενο χρόνο 

πρόκειται να γίνει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του αντιδημάρχου για αποδοχή του αιτήματος των 

πολιτών για την ασφαλτόστρωση της οδού Θ.Παπαζώτου και κατά την ιεράρχηση των έργων που 

πρόκειται να ενταχθούν στο ετήσιο πρόγραμμα δράσης του Δήμου, να δοθεί η σχετική 

προτεραιότητα για την εκτέλεσή του; 

Μέλη: Ναι 

Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 21-5-2015 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του αντιδημάρχου τεχνικών 

Αριστομένη Λαζαρίδη. 

2.- Την από 19/5/2015 αίτηση ομάδας πολιτών-κατοίκων της περιοχής Στρατώνων 



3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

4.- Τις διατάξεις του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), καθώς και του άρθρου 65 του Ν. 

3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

Αποδέχεται ως σημαντικό το αίτημα ομάδας πολιτών-κατοίκων της περιοχής Στρατώνων, 

για την ασφαλτόστρωση της οδού Θ.Παπαζώτου και κατά την ιεράρχηση των έργων που 

πρόκειται να ενταχθούν στο ετήσιο πρόγραμμα δράσης του Δήμου, να δοθεί η σχετική 

προτεραιότητα για την εκτέλεσή του.  



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  342 / 2015 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 

 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  

Θ. Αγγελίνας     

Χ. Κούτρας     

Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  

Δ. Τραπεζανλής  Ι. Καραγιάννης  

Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  

Σ. Διαμάντης     

Γ. Σοφιανίδης     

Ν. Μωυσιάδης     

Π. Τσαπαρόπουλος     

Β. Λυκοστράτης     

Γ. Κάκαρης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Λ. Ακριβόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Γ. Ορφανίδης     

Ε. Ιακωβίδου     

Χ. Γαϊτάνου     

Ν. Μαυροκεφαλίδης     

Α. Σιακαβάρας     

Θ. Τέτος     

Κ. Καραπαναγιωτίδης     

Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Ζ. Πατσίκας     

Α. Καγκελίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Σ. Ελευθεριάδου     

Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  29-6-2015 

Ο Δήμαρχος 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 

Π. Παπαδίνα 

Γ. Μελιόπουλος 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                    Βαθμός Ασφαλείας 

ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ                        Βέροια     -    - 2015 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ                                                              Αριθ. Πρωτ. Δ.Υ. 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ : Διοικητικών Υπηρεσιών  

ΤΜΗΜΑ        : Υποστήριξης Συλλογικών Οργάνων                    

ΓΡΑΦΕΙΟ       : Δημοτικού Συμβουλίου                                       

Ταχ.    Δ/νση   : Μητροπόλεως 46 

Πληροφορίες  : Χ. Λιλιόπουλος                                               

Τηλέφωνο       : 2331350529                     

 FAX               : 2331350515                                      

 

 

ΘΕΜΑ: Αποστολή της αριθ. 342/2015 

              απόφασης   του    Δημοτικού  

              Συμβουλίου.  

 

Περίληψη απόφ. 

Αποδοχή αιτήματος ομάδας πολιτών για 

την ασφαλτόστρωση της οδού 

Θ.Παπαζώτου 

 

 

ΣΧΕΤ : 

 

 

 Σας κοινοποιούμε  την αριθ. 342/2015 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου  

για να λάβετε γνώση και ανάλογη εφαρμογή. 

 

 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

 

 

Κοιν/ση 
1) Γρ. Γ/1α 

2) Γρ. Β/2 

3) Γρ. Β΄ 

4) Γρ. ΣΤ΄ 

5) Γρ. Α/δήμαρχο Τεχνικών 

 

 


